

Date: Sunday, January 20, 2019

التاريخ: الأحد، 20 كانون الثاني، 2019

**Experience Certificate**

To whom it may concern:

This is to certify that Mr. Muhammad Mateen Karam Din Chaudhry of Pakistani Nationality was employed with our company Arabian Construction Co Ltd. as a(n) Procurement Officer from Saturday 31 December 2016 to Monday 31 December 2018.

During his employment, we have found that he had a fair capacity level in his area of work, and was able to perform to a certain extent the responsibilities assigned to him.

According to the company's performance level reviews, he has a(n) good record of accomplishment, as his work has been found efficient to the company.

He has shown good dedication to his work, and has fairly proven of working under pressure with all respect from his superiors and subordinates accordingly.

We at Arabian Construction Co. Ltd Wish him all success in his future endeavors.

Arabian Construction Co. Ltd

**شهادة خبرة**

إلى من يهمه الأمر:

إن هذه الشهادة هي تصديق بأن السيد محمد ماتن كرم دان شوهري، من الجنسية باكستاني كان يعمل لدى شركة البناء العربية المحدودة بصفة موظف المشتريات من تاريخ السبت 31 ديسمبر 2016 حتى تاريخ الإثنين 31 ديسمبر 2018.

خلال فترة عمله في الشركة، تمتع الموظف بمستوى قدرات جيدة في مجال عمله، وأثبت مقدرة جيدة على إتمام وإدارة المسؤوليات المسندة إليه.

وفقاً لاستعراض مستوى الأداء الوظيفي، فعالية جيدة يتمتع الموظف بسجل إنجازات جيد، حيث أظهر فعالية جيدة في أثناء تأديته لواجباته الوظيفية.

أظهر الموظف مستوى جيد بالتفاني في عمله، ومقدرته الجيدة على العمل تحت الضغوط العملية، مكتسباً بذلك تقدير جميع زملائه في العمل من مسؤولين ومشرفين عليه أو موظفين تحت إشرافه.

نتمنى نحن شركة البناء العربية المحدودة له كل التوفيق في مساعيه المستقبلية.

شركة البناء العربية المحدودة

